
Kære Transportudvalg 

 

I snart 27 år har jeg kørt rundt på de danske landeveje som konsulent, I alle de år har jeg set, 
trafikforholdene blive værre og værre. 

Jeg syntes der er opstået en bekymrende forråelse på de danske landeveje hvor folk kører 
mere og mere hensynsløst. 

- Dårlig afstand, 

- Holder ikke til højre 

- Overhaler indenom 

- Kørsel i nødsporet 

- Uvendinger over optrukne streger 

- Sprit og narkokørsel 

- Chikane kørsel 

- Generel opmærksomhed i trafikken (mad, mobiltelefoner, makeup, barberinger mm) 

Er bare nogle af de punkter man både SER og hører om i trafikken. 

Det jeg GANSKE simpelthen ikke forstår er, at man fra politisk side (min opfattelse) kun har 
fokus på ”hastighedskontroller” i en ATK af en HK-medarbejder. 

- Selvfølgelig hjælper en ATK i den tid den står på lokationen men OFTE står de SAMME 
steder og er SÅ nemme at omgå med simple digitale midler. 
Og lige på den anden side vender folk retur til normal opførsel. 

Hvad er der blevet af, at politiet har tid og overskud til, at patruljere rundt i det danske land? 
At man kan stoppes, kontrolleres og få en ”hilsen” face2face? 

Der er jo nærmest INGEN konsekvens ved at blæse på reglerne 
og endnu værre er den følelse af selvtægt der ofte opstår i trafikken fordi der ingen regulering 
og kontrol er … 

p.s. jeg er ingen engel i trafikken, men når man får en bøde for, at køre 4 km/t for stærkt og 
samtidigt ser andre regler brydes i den grad det ses, uden konsekvens rammes man på ens 
retfærdighedssans. 
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